
Co mi dala zš 
.
Začínám přemýšlet o tom, co mi dala škola. Je neuvěřitelné, jak ten čas 
rychle letí. Úplně přesně si pamatuji první den, kdy jsem vstoupila na dvůr 
naší základní školy v Mikulovicích. Do první třídy jsem začala chodit do 
staré školy, která byla blíž našemu domu, ale hygienické podmínky nebyly 
moc dobré a tak se postavila nová škola, do které jsem začala chodit v 3. 
třídě. Pak jsem do ní  vstupovala každý den po dobu 7 let. Od první do 
druhé třídy jsme měli za třídního učitele pana Dumy, od 3. do 6. třídy jsme 
měli  paní  učitelku  Teplou  a  od  6.  třídy  do  teď  máme  paní  učitelku 
Maloulovou, s kterou jsme podnikali výlety na dva, tři a teď na čtyři dny a 
byli  moc  záživné.  Když  nad  tím vším zapřemýšlím,  bylo  mi  zde  moc 
dobře, i přesto, že byli situace, kdy jsme se se spolužáky hádali, ale teď už 
jsme téměř dospělí, tak se tolik nehádáme. Ale našla jsem si zde i dobré 
kamarády,  kteří  mi  budou  chybět  až  opustím  tuto  základní  školu,  ale 
někteří moc ne.
 A také ráda budu vzpomínat, jak na hodiny, které mě bavily, ale i na ty, 
které  jsem  neměla  vůbec  ráda.  Naučili  nás  být  samostatní,  pečliví  a 
ochotni pomáhat druhým lidem. Za to vše samozřejmě vděčím lidem, kteří 
se  nám  tolik  věnují  a  kteří  s  námi  mají  takovou  trpělivost  -  jsou  to 
samozřejmě  učitelé.  Hodně  jsem se  zde  naučila  a  doufám,  že  získané 
vědomosti využiju na mé nové škole.

Najednou  je  tu  však  poslední  ročník  a  my  se  musíme  s  naší  školou 
rozloučit a jít dál na vybrané školy a poznat naše nové spolužáky a učitele.


